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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

 

RUP Meergezinswoningen 

 

Het college heeft een RUP Meergezinswoningen opgesteld.  Dit document bepaalt waar er GEEN 

meergezinswoningen kunnen komen in ons dorp.  Maar de dorpskernen van Leefdaal en Bertem 

zijn hier niet in opgenomen.  Voor Bertem Centrum zijn 3 bouwlagen toegestaan in het RUP 

Bertem (jaren geleden opgesteld) maar voor de dorpskern in Leefdaal liggen alle wegen open.  Er 

ligt niets vast.  Dat is een gemist plan volgens onze fractie.   

Dit plan is reeds voorgelegd aan de Gecoro.  Er zijn tijdens deze vergadering vragen gesteld en er is 

lang gedebatteerd.  Er was blijkbaar geen eengezindheid maar tijdens de besloten zitting zijn er 

geen opmerkingen geformuleerd.  Volgens het college heeft de GECORO geen opmerkingen.  Maar 

is dit wel hetzelfde als de Gecoro wenst geen opmerkingen te formuleren.  Volgens onze fractie 

niet. 

Korbeek-Dijle wordt volledig gezien als landelijk en daar zijn meergezinswoningen uitgesloten. 

Daarenboven is de term “Meergezinswoning” vooral een synoniem voor een 

appartementsgebouw.   De andere meergezinswoningen zien we niet verschijnen in onze kernen.  

Maar appartementsgebouwen die schieten als paddestoelen uit de grond in Leefdaal en ook in 

Bertem.  

Onze fractie heeft tegen gestemd omdat we ons niet kunnen vinden in dit plan. 

 

Verkoop van 2 sites in Bertem 

 

Het gaat hier  om een terrein aan het Blok en het voetbalveld van Rapid Bertem aan de Tervuurse 

steenweg.  Dit volgens de standaard procedures te koop zetten, is volgens het college wat 

“trickie”.  Er werd via een studiebureau een plan opgesteld met mogelijke ruimtelijke 

mogelijkheden.  Dit document werd opgesteld als leidraad.   Meergezinswoningen zijn mogelijk 

maar grondgebonden woningen moeten ook mogelijk zijn. 

Volgens het college willen ze via deze procedure meer invloed hebben op de invulling van deze 

sites. 

Als je het document van het studieburea bestudeert, valt vooral de voorkeur voor 

meergezinswoningen op.   Terwijl er veel andere mogelijkheden zijn met deze sites. 

Wij hebben ons dan ook onthouden bij de stemming. 

 


